
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 14. marts 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Vil ministeren, på baggrund af sagerne fra Region Hovedstaden, hvor patien-
ter i psykiatrien er blevet behandlet med alt for høje doser af både beroligen-
de medicin og antipsykotisk medicin, og hvor der senest er sket tre uventede
dødsfald inden for en måned på lukkede psykiatriske afdelinger i hovedsta-
den, redegøre for, hvorvidt der efter ministerens opfattelse bør igangsættes
en kulegravning af medicineringen i Region Hovedstadens Psykiatri? Vil mini-
steren i bekræftende fald oplyse, hvorvidt ministeren vil anmode Region Ho-
vedstaden eller Sundhedsstyrelsen om straks at igangsætte en kulegravning
af medicineringen i Region Hovedstadens Psykiatri?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V), Jane Heitmann (V) og
Martin Geertsen (V).

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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